
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer De Haan van het CDA 

en mevrouw De Groot van Student en Stad gestelde vragen ex art. 36 RvO over de 

aanpak van het Sterrebos. De brief van de vragenstellers is in de bijlage opgenomen. 

 

1. Is het een bewuste keuze van het college geweest om  geen of onvoldoende 

werk te maken van de aanpak van het Sterrebos met achterstallig onderhoud, 

verarming van de beplanting en biodiversiteit tot gevolg? 

Zo ja, waarom is daar voor gekozen? 

Voor het Sterrebos geldt onderhoudsniveau C, dit is in lijn met het andere 

groenonderhoud binnen de gemeente. Het huidige beheerplan voor het Sterrebos stamt 

uit 2008. Dit is een ecologisch beheerplan dat sectoraal is en te weinig rekening houdt 

met de monumentenwaarden in het park. Op basis van dit beheerplan is een 

uitvoeringsplan opgesteld, waarbij ook geld is gereserveerd voor groot onderhoud.  

We zijn al geruime tijd bezig om de onderhoudsstaat van al het groene erfgoed in 

gemeentelijk beheer in kaart te brengen. Het Sterrebos is daar één van. Dit om na te 

gaan of er andere beheerregimes nodig/vereist zijn. Op basis van dit onderzoek gaan 

we bepalen welk groen erfgoed eerst moet worden aangepakt. In deze 

prioriteitsstelling betrekken we ook de omgeving van het betreffende groene erfgoed.   

2. Is het een bewuste keuze van het college om in de huidige plannen van het 

Zuiderplantsoen het Sterrebos slechts beperkt op te knappen. 

Zo ja, waarom is daar voor gekozen?  

Ja, de realisatie van het Zuiderplantsoen maakt deel uit van het project Aanpak Ring 

Zuid. In dit project worden alléén zaken uitgevoerd die een direct verband hebben met 

de ombouw van de zuidelijke ringweg. Voor het Zuiderplantsoen houdt dit in dat er 
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Volgvel 1 

 

wordt gezorgd voor goede aansluiting met het Sterrebos en dat er enkele paden 

worden voorzien van een nieuwe (half)verharding. Het opknappen van het Sterrebos 

heeft geen relatie met de ombouw van de zuidelijke ringweg en vereist een andere 

specialistische aanpak. Om deze redenen is het opknappen van het Sterrebos niet 

opgenomen in het project Aanpak Ring Zuid.  

3. Is het college bereid om het Sterrebos, overeenkomstig het advies van de 

afdeling Erfgoed, gelijktijdig met de aanleg van het Zuiderplantsoen te laten 

aanpakken, zodat de biodiversiteit wordt versterkt en de toegankelijkheid 

wordt verhoogd? Zo nee, op welke termijn dan? 

 

Nee, wij willen eerst een integraal restauratieplan voor het Sterrebos maken, waarbij 

rekening wordt gehouden met de ecologische kwaliteiten, cultuurhistorische waarden, 

belevingswaarden, gebruikswaarden en het benodigde beheer van het Sterrebos. Wij 

schatten in dat voor het opstellen van een restauratieplan tenminste een jaar nodig is en 

dan is het Zuiderplantsoen volgens huidige planning van Aanpak Ring Zuid al klaar. 

Daarnaast moet uit dit restauratieplan blijken hoeveel financiële middelen we nodig 

hebben om het Sterrebos aan te pakken en of deze middelen beschikbaar zijn. We zijn 

overigens in overleg met het Rijksvastgoedbedrijf over de uitbreiding van DUO en dit 

geeft een extra aanleiding om aan de slag te gaan met een restauratie van het Sterrebos 

en ook te kijken naar een betere aansluiting met de Kempkensberg. Het 

Rijksvastgoedbedrijf heeft aangeven te willen bijdragen aan een groene 

kwaliteitsimpuls in de nabije omgeving van Kempkensberg. Voorwaarde hierbij is dat 

de gemeente een vergelijkbare  financiële bijdrage doet.  

Wij volgen voor de restauratie het advies van de afdeling Erfgoed om eerst een 

totaalplan te laten opstellen, maar uitvoering daarvan loopt niet synchroon met de 

aanleg van het Zuiderplantsoen. Goed om te weten is dat de afdeling Erfgoed dit 

advies heeft gegeven als reactie op de aanvraag voor een monumentenvergunning die 

voor het uitvoeren van de werkzaamheden in het Zuiderplantsoen noodzakelijk is.  

 

4. Wat zijn de plannen met de vijver, de muziekkoepel en de theekoepel in het 

Sterrebos? 

Uit het nog op te stellen restauratieplan moet blijken welke maatregelen er nodig zijn 

aan de vijver en de muziekkoepel. Aan de theekoepel vindt momenteel groot 

onderhoud plaats. Hoe deze uitgebaat gaat worden, is onderdeel van onderzoek. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 


